





## You must note the following

### Electrical connection

The appliance must only be connected to a earthing contact socket that has been correctly installed. A socket must only be installed or the power cable replaced if this is carried out by a qualified electrician, and in accordance with the appropriate regulations.

The appliance must only be connected using the power cable provided. Connect the power cable to the back of the appliance.

Connecting cables with various plug types are available from after-sales service.

No multi-plugs, multiple connectors or extension leads may be used. Overloading causes a risk of fire.

If the plug can no longer be reached after the installation, a partition must be provided in the phases in the permanent electrical installation in accordance with the installation regulations.

### Fitted units

The fitted cabinet must not have a back panel behind the appliances. There should be a gap of at least 35 mm between the wall and the cabinet base as well as the rear panel of the cabinet situated above.

Ventilation slots and intake openings must not be covered.

Read the information in the installation instructions for the appliance installed above.

Do not install the appliance behind a decorative panel, as this puts the appliance at risk of overheating.

### Installing the appliance

Connect the appliance to the mains. Then align the appliance flush with the units and screw it in place.

**Note:** Ensure that the connector lead does not become trapped or bent. After installation, the connector lead must not be in contact with the back or the base of the appliance.

After installation, the connector lead must not be in contact with the back or the base of the appliance.

## 您必须注意下列事项:

### 电气连接

电器只能连接至安装正确的接地触点插座。安装插座或更换连接电缆只能由取得资质的电工按照适当的法规来进行安装。

必须只使用所提供的电缆连接电器。将电源线连接至电器的背面。

售后服务部门为您提供带有各种插头类型的电源线。

请勿使用多插头转接头、电源板或拖线板。过载会导致着火危险。

如果安装后无法接触到插头，必须在永久性电气安装中，根据安装规范，在电源相位中提供分区。

### 安装橱柜

家用电器所在的橱柜应没有后壁板。墙壁与橱柜底座以及与上方橱柜后面板之间必须保持至少 35 mm 的距离。

不得遮盖通风槽和进风口。

安装家用电器前请阅读安装说明中的信息并参照说明进行安装。

切勿将电器安装在装饰面板后面，因为这会造成电器过热的风险。

### 安装电器

将电器连接至电源。然后将电器与橱柜对齐，用螺丝拧到位。

**提示:** 请确保连接器导线不被缠绕或弯曲。安装后，连接器导线不得与电器的背面或底座接触。

安装后，连接器导线不得与电器的背面或底座接触。

